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R E P U B L I K A  H R V A T S K A 
PRIMORSKO-GORANSKA  ŽUPANIJA 

GRAD RIJEKA 
MJESNI ODBOR MLAKA 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA: 026-02/21-01/15 
URBROJ: 2170/01-09-10-21-20 
Rijeka, 20. 12. 2021. 

 
ZAPISNIK 

S 31. SJEDNICE VMO MLAKA 
 

31. sjednica VMO Mlaka održana je 20.12.2021. (ponedjeljak) s početkom u 18:00 sati u 
prostorijama MO Mlaka, G. Duella 2/b. 
 
Sjednici su bili nazočni: 
- Ivo Simper, predsjednik VMO 
- Nikolina Velnić, zamjenica predsjednika VMO 
- Elena Dorčić-Spatola, članica VMO 
- Marin Filčić, član VMO 
- Snježana Seršić, tajnica MO 
 
Sjednici nisu bili nazočni: 
-     Igor Ivošić, član VMO 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio sljedeći 
 

DNEVNI RED 
 

1. Rasprava o zahtjevima pristiglim između dvije sjednice. 
2. Usvajanje Programa rada za 2022. godinu. 
3. Usvajanje Financijskog plana za 2022. godinu. 
4. Promocija stolnih kalendara s motivima Mlake.  
5. Razno. 
 

Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 

AD 1 

Predsjednik VMO Ivo Simper informirao je prisutne vijećnike o zahtjevima građana i dopisima 
primljenim između dvije sjednice. 
 

Zaključak: 
 

 Vijeće prima na znanje odgovor Odjela za komunalni sustav na zahtjev građana za 
uklanjanje horizontalne oznake zabrane parkiranja, te obilježenog parkirnog 
dostavnog mjesta u ulici Luki 56a: „Potrebno je izvršiti provjeru da li je tvrtka VIP 
MARAVIĆ d.o.o. samo privremeno ili trajno prestala s radom na tom prostoru. 
Sukladno tome, Rijeka Promet će izraditi prometni elaborat uklanjanja postavljene 
prometne signalizacije (parkirnog dostavnog mjesta) na koju je potrebno dobiti 
prethodnu suglasnost MUP-a i Službe sigurnosti cestovnog prometa, jer je i za sam 
postupak postavljanja prometne signalizacije na toj lokaciji izrađen prometni 
elaborat i zadobivene su suglasnosti svih nadležnih tijela. 
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Neće biti moguće ukinuti horizontalnu oznaku zabrane parkiranja, jer bi vozila 
parkiranjem na ovoj lokaciji onemogućavala kolni ulaz u dvorište koje je u privatnom 
vlasništvu, te slobodni prolaz pješaka. Dakle, Grad Rijeka ukidanjem predmetne 
oznake ne može “legalizirati parkiranje“ koje je suprotno zakonskim odredbama. 
O svemu navedenom tj. po službenoj provjeri, pravovremeno ćemo izvijestiti 
građane putem nadležnog mjesnog odbora“.   
   

 Vijeće je zaprimilo odgovor Prometnog redarstva u kojem se navodi broj postupanja i 
izrečenih mjera vezanih za nepropisno parkiranje na pločniku u proteklih godinu 
dana na lokacijama u Krešimirovoj kod k. br. 60, ulici Podmurvice, M. Barača i 
križanju Vukovarske i V. P. Širole, uz primjedbe o načinu rješavanju problema. 

 
 Vijeće će na njih reagirati sljedećim odgovorom: 

“Problemi nedostatka parkirnih mjesta, kao i mogućnost sigurnog pješačkog 
koridora i slobodnog pristupa za eventualne intervencije žurnih službi su najčešći, te 
Vijeće MO Mlaka zaprima najviše prigovora građana i molbi za sankcioniranje 
nepropisnog parkiranja upravo na navedenim lokacijama, te ih kao javni servis 
građana prosljeđuje nadležnima – Prometnom redarstvu. Također je više puta od 
Rijeka Prometa zatraženo rješenje na navedenim lokacijama, ali je dobiven odgovor 
da je na već izgrađenoj prometnoj i stambenoj infrastrukturi teško naći rješenje koje 
bi zadovoljilo većinu korisnika. 
U ulici Podmurvice – a radi se  o frekventnoj dvosmjernoj ulici - su postavljeni 
stupići upravo iz razloga da se zaštite pješaci (prvenstveno roditelji koji dovode 
djecu u obližnji vrtić i školu, jer su prije njihovog postavljanja parkirana vozila 
potpuno zauzimala pješački nogostup).   
Nesavjesni vozači unatoč tome blokiraju raskršće i prolaz kolnikom što smatramo 
opasnim i neopravdanim iz razloga što se u neposrednoj blizini nalazi uređeni 
parkirni prostor u ulici Milutina Barača čiji je spoj s Krešimirovom semaforiziran i 
maksimalno siguran za prelazak pješaka. Radi se o javnom parkiralištu koje nema 
veliku frekvenciju prometa, te također smatramo da je blokiranje ulaza u zgrade i 
pločnika u ulici M. Barača potpuno neopravdano. 
Što se tiče ulice V. P. Širole također i dalje smatramo da je na dijelu od križanja s 
Vukovarskom do zavoja potrebno održavati prolazan koridor i kažnjavati nepropisno 
parkiranje, jer je u neposrednoj blizini za roditelje i učenike škole „Gelsi“ napravljeno 
cjelovito rješenje za privremeno zaustavljanje prilikom dolaska i odlaska djece iz 
škole. Radi se o ulici s velikim brojem stanara i korisnika obližnjeg nogometnog 
igrališta, te je izuzetno važno da pristup žurnim službama bude uvijek slobodan. 
Temeljem navedenog molimo za uvažavanje stvarnih prioriteta i potreba građana MO 
Mlaka i daljnju suradnju i intervencije kada to od vas zatražimo“. 
 

 Vijeće je zaprimilo primjedbu građana na nedostatak rasvjete u parku Mlaka i uputilo 
sljedeći odgovor: 
„Park Mlaka je gradski park i o njegovom održavanju vodi brigu Odjel za komunalni 
sustav. Unatoč toj činjenici, Vijeće mjesnog odbora Mlaka je još 2009. godine u 
dogovoru s Energom odlučilo da će iz svojih vlastitih sredstava koja su joj 
dodijeljena za komunalne prioritete tzv. „male komunalne akcije“ planirati i 
financirati njegovo osvjetljavanje. Energo je napravio projekt rekonstrukcije i 
proširenja javne rasvjete na cjelokupnom području parka. 
Budući da se radi o velikim iznosima realizacija je izvršena po fazama, te je u 
razdoblju od 2009. do 2017. iz sredstava MO Mlaka na projekt utrošeno ukupno 
417.000,00 kn. Prijavu kvara na javnoj rasvjeti potrebno je dojaviti mjesnom odboru 
ili na besplatni telefonski broj u Energo čiji djelatnici po dojavi izlaze na teren i vrše 
sanaciju. Navedena primjedba je proslijeđena Energu na provjeru da li se radi o 
nekom kvaru na instalacijama“. 

       
 
 
            
AD 2 



 3/3 

 
       Zaključak: 
 

 Nakon rasprave Vijeće je jednoglasno usvojilo Program rada za 2022. godinu: 
 

1. Zdravstvo – mjerenje tlaka i šećera u krvi 
2. Dan žena 
3. Dani MO 
4. Majčin dan i Dan obitelji 
5. Doček svetog Nikole  
6. Ususret Božiću 
 

AD 3 
 
      Zaključak: 
 

 Nakon rasprave Vijeće je jednoglasno usvojilo Financijski plan za 2022. godinu. 
 
AD 4 
 
      Zaključak: 
 

 Vijeće MO Mlaka je u sklopu programa „Ususret Božiću“ realiziralo u suradnji s 
Tiskarom Studiograf tisak stolnih kalendara s motivima fotografija s natječaja 
„Fotkaj Mlaku“ iz 2018. i 2021. godine. 

 Kalendari će se poslati građanima, volonterima i suradnicima u radu VMO Mlaka. 
 

AD 5 
 
Zaključak:  
 
 Nije bilo prijedloga za raspravu.  

 
 

Sjednica je završila u 20:00 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 
 
 

Zapisničar: Predsjednik VMO Mlaka: 
 

Snježana Seršić    Ivo Simper, prof. 
  


